
屋苑外牆一撻撻 攬炒區員賴港鐵
居民踢爆港鐵早講明唔會全面翻新 質疑有人夾硬上馬事後卸責

●香港文匯報記者 雨航

薑老唔一定辣，做得耐

嘅攬炒派區議員都可以害

晒整個屋苑。樓齡接近 40

年、位於港鐵九龍灣車廠

上蓋嘅德福花園近日多棟樓宇開展驗樓同

修葺工程，但有居民驚見拆棚後樓宇外牆

嘅油漆變咗一撻撻，紛紛質問喺當區做咗

35年區議員嘅潘任惠珍。潘太近日就出咗

篇千字文解畫，話今日嘅局面都係由於身

為德福住宅大廈外牆業主嘅港鐵唔肯出資

粉飾外牆而起喎。不過，有居民踢爆港鐵

早喺2017年已經向潘太講明唔會全面翻

新外牆油漆，但潘太同業委會幾年嚟剩係

識向居民批評一切都係港鐵嘅錯，完全係

有推諉冇建設。面對樓價可能隨時因此下

滑，真係可憐呢班業主選個咁嘅區議員

囉。
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根據現行嘅強制驗樓計劃，樓齡達30
年或以上嘅私樓業主喺接獲屋宇署

嘅法定通知後，必須搵註冊承建商進行指
定修葺。望住修葺完仍然溶溶爛爛嘅外
牆，大批德福花園居民近日就喺潘任惠珍
嘅fb留言追問。潘太就「解釋」話，港鐵
先至係德福住宅大廈外牆嘅業主。

扮嘢掛橫額 抗議港鐵拒出資
佢話，屋宇署喺2015年都係直接將強
制驗樓令寄畀港鐵，而業委會已經早喺
約10年前已經就此同港鐵談判。港鐵當
時講明自2010年1月1日起承擔德福大
廈外牆非結構部分嘅日常開支，並按業
權比例支付外牆嘅相關開支，但港鐵喺

2017年就話唔會全面翻髹德福住宅嘅外
牆，仲叫啲業主自己夾錢。
佢聲稱港鐵「反口」呢個做法不能接

受，所以呢幾年不斷聯同業委會要求港
鐵履行「承諾」喎。近日，佢就扮嘢掛
起多張橫額，抗議港鐵唔肯出資粉飾，
搞到啲牆修葺完後更加肉酸。

街坊紛批潘太馬後炮
唔少街坊見狀都怒斥潘太馬後炮。

「Yeon Yeon」就批評：「外牆業權是
港鐵，但港鐵不肯油（髹）牆，為什麽
（麼）仍要搭棚維修，拆後現在一忽忽
油才嘈嘈閉，一開始又不做，真的不知
所謂！」「Man Man Wong」就問：

「而（ 𠵱 ）家先嚟行動早唔早 D
（啲）？都拆曬（晒）棚。」
「Mervin Hui」就叫潘太拎出港鐵

「反口覆舌」嘅證據：「如果有證據，
點解唔攞出嚟等街坊同你共同進退？如
果冇證據，咪即係推街坊去死？對方又
點樣反口覆舌呢？」
「Wing Yee Lam」就問：「簽既

（嘅） contract （ 合約）冇話要油
（髹），咁點解會覺得會油（髹）？」
潘太嘅回應就非常匪夷所思：「招標時
已有油（髹）牆價目，想做就可以立刻
加碼。」「Ellen Ellen」就話：「最後落
實個份 contract 係無包呢個 item（項
目）？咁點解照簽？簽之前一定要傾到

包埋架（㗎）啦我assume（認為）？後
加item邊個會guaranteed（保證）？」
「Mervin Hui」亦質問：「原來對方

冇應承一定全面油（髹），咁何來反口覆
舌。請問如果對方就呢點告業委會誹謗，
你係咪會將所有官司費用攬上身？」
睇住潘太死撐咗一輪都冇提供實質證

據，「Yeon Yeon」就慨嘆：「潘太沒
能力處理，一早退位讓賢啦，搞到L座
現在都唔知似乜，仲衰過公屋。」
「Happy Angel」就話：「私樓一定係甘
（咁）啦，全部業主負責，住得私樓交
管理費預咗，咁你都有人管理亦都要業
委會，區議員幫手把關，但係而（𠵱 ）
家完全係鬧劇一宗。」

黃圈啲呃錢藉口連最
盲目嘅黃絲都唔落疊？
聲稱用嚟撐起黃圈嘅手
機應用程式「懲罰
Mee」自推出以嚟劣評

多多，唔止經常斷線、無法留言、甚至被
質疑偏袒大店，但「懲罰Mee」近日就喺
facebook出post死撐，話個app咁多問題
都係因為網民反應高於預期，導致伺服器
多次過載喎，又聲稱上周開放畀用戶用積
分換主題T恤嘅活動反應太過熱烈，喺
「群情洶湧」嘅情況下決定加印T恤，並
會喺自稱「良心」網購平台，即早前就傳
出壓榨員工嘅「光時」售賣，搞到一眾黃
絲用戶發晒火，質疑「懲罰Mee」根本冇
諗過改善程式素質同回饋用戶，純粹諗住
賺錢。

狠批漏洞多 猛氹人幫襯
「懲罰Mee」近日出post吹噓自己開

發個App幾咁受歡迎，又要學人搞儲
「MEE分」，之後又話上周畀用戶用積
分換領嘅「Stay With HK, Stay With
MEE」主題T恤「幾分鐘都冇就換曬
（晒）」，喺「群情洶湧嘅情況底下」
決定加印，並會喺「光時」發售，仲呼

籲大家快啲搶購同幫襯「光時」喎。
講到咁勁，但網民「On Lee」就喺fb
群組「沙田之友」發帖，狠批「懲罰
Mee」漏洞多多，包括斷線、無法留
言、地圖範圍細，冇地標、訊號弱、積
分好耐先更新、對大小型黃店有差別待
遇……真係多到數唔晒。佢更批評最近
用積分換T恤嘅活動：「衫得少少怎
（點）分、不如唔好送！」
「YF Lui」就叫帖主睇開啲：「我直頭

開唔到個app……更新完都開唔到，估計

寫呢個app出嚟嘅人有機會係冇錢收/義
工價咁收，就算了。」但「Cong Xuan」
就話：「樓（帖）主真天真，大店出左
（咗）幾多？你又出左（咗）幾多先？」

懶理投訴 網民貼死機相抗議
最令人愕然嘅係「懲罰Mee」嘅解畫方

法：佢哋近日喺fb回應個app漏洞百出嘅
投訴嗰陣，竟然理直氣壯咁話：「這次對
於『Mee』App 的反應及規模比預期中更
大，導致伺服器曾多次出現過載。」

對「懲罰Mee」質素咁差仲可以自吹
自擂，唔少網民紛紛貼出個App load極
都 load 唔到嘅畫面抗議，「Chan Ho
Lam」就好火滾咁話：「想賺錢就賺錢
啦，收咗咁多黃店廣告費但個app又咁
鬼慢，叫人儲分但又換唔到 tee，宜
（𠵱 ）家仲好意思叫人去『光時』自己
畀錢搶購，好心啦，都唔求你會有咩回
贈，賺咗咁多錢就改善下（吓）個app，
否則想俾你呃都心不甘情不願。」

●香港文匯報記者 雨航

「懲罰Mee」齋諗掠水 黃絲用戶發火
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●有用戶批評「懲罰Mee」呢個App錯漏百出，甚至偏
袒大型黃店。

fb群組「沙田之友」截圖

●「懲罰Mee」被網民
質疑純粹只想賺錢。
「Mee懲罰師」fb截圖

●「懲罰Mee」竟然話因為個App太受歡
迎、太多人用，令伺服器過載先出現咁多問
題喎。 「Mee懲罰師」fb截圖

香港文匯報訊（記者 鄭治
祖）有關公職人員宣誓的條例
草案將於周五（21日）刊憲生
效，特區政府正研究區議員宣
誓安排的細節。由攬炒派區議
員組成的所謂「十八區民主派
聯絡會議」昨日在facebook宣
布，由於近日「政治形勢變化
不定，各區同事需在地區投放
更多精力，為地區民生打
拚」，故宣布正式停止運作。
「十八區民主派聯絡會議」

昨日在fb貼文，宣布正式停止
運作：「一直推動各區議會地
區交流，以非組織形式存在。
綜觀過去一年，各區就地區民
生議題已有交流，故民主派聯

絡會議亦到功成身
退之時。」
於去年 2月成立

的「十八區民主派
聯絡會議」，由17
區區議會正副主席
及離島區議會的攬
炒派派代表組成。
該組織聲稱會「就全港性事務
及地區議題交流協作」，並由
已於今年2月宣布解散的「民
主動力」義務擔任秘書處。

不斷宣「獨」抹黑特區政府
該組織自成立後不斷宣

「獨」，包括於去年6月6日不
理會民政事務局勸喻，自行舉

行針對香港國安法立法的所謂
「十七區區議會聯合會議」，
聲言要「發揮地區力量，聯結
廣大香港人一同『反抗』」，
又於去年底舉行記者會，抹黑
特區政府「阻撓區議會資助大
廈清潔消毒的撥款」及「無理
扣起區議員辦事處營運開支償
還款額」，等等。

香港文匯報訊（記者 文根茂）立法會日前三讀通過
《2021年公職（參選及任職）（雜項修訂）條例草
案》，特區政府將安排區議員宣誓，愈來愈多攬炒派區
議員表露出不願擁護基本法、效忠香港特區的政治取
態。攬炒派元朗區議員司徒博文日前宣布辭職。
至今已有逾30名攬炒派區議員辭職，其中9人表明辭

職是因拒絕宣誓。司徒博文在facebook發帖稱，區議員
宣誓修例草案日前於立法會三讀通過，他經深思熟慮後
決定辭職，任期至本月為止。

聲言「唔退縮必定反抗到底」
修例風波期間，司徒博文以所謂「素人」身份在區議

會選舉中上位，包括與數十名攬炒派區議員參與「青年
新政」「民間集會團隊」等攬炒派團體發起的所謂「香
港人要求中止獨立關稅區地位之聯署」，公然乞美「制
裁」香港，干涉特區事務、干預中國內政。
司徒博文更屢屢在facebook抹黑香港國安法、國歌

法，聲稱有關法例為「惡法」，又聲言「唔會退縮，必
定會『反抗』到底」云云，結果有關宣誓安排的條例一
通過，他就即時「退縮」辭職。
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●「十八區民主派聯絡會議」宣布停止運
作。 「十八區民主派聯絡會議」fb截圖

香港文匯報訊（記者 子京）中華
民族素來重禮儀，禮文化亦是中華文
化的核心和精粹。香港中華文化促進
中心為此推出面向全港中小學和幼稚
園、為期兩年的「禮行天下」中華文
化傳承活動，希望通過教師培訓、同
學講故事、音樂舞劇、藝能比賽等方
式，全面推廣中華優秀傳統文化，估
計有數以萬計的老師和同學參與。

楊潤雄：助學生公眾認識精粹
「禮行天下」中華文化傳承活動昨日

在饒宗頤文化館揭幕，出席儀式的教育
局局長楊潤雄表示，「禮行天下」活
動的理念，與教育局培養學生正面的
價值觀和態度不謀而合，教育局亦正
推動「中華經典名句推廣活動」，輯
錄不少名言雋語，並附有配套資源，
幫助學生及公眾認識中華文化精粹。

蔣建湘：培養明禮守法下一代
中聯辦教科部部長蔣建湘表示，相

信「禮行天下」活動能夠幫助香港青
少年領略禮文化的風采和魅力，培養
更多明禮守法、文明向善的下一代。
「禮行天下」形象大使郭晶晶亦希

望活動能夠鼓勵同學們坐言起行、知
禮守禮、關愛社會。
香港中華文化促進中心理事會主席

李焯芬表示，禮是尊重別人，同學們
學會如何尊重別人，對將來事業發展
大有好處；國與國之間懂得相互尊
重，則能減少紛爭，令天下太平。
據了解，「禮行天下」活動最大特

色是以學生為核心對象，以教師培訓
及作家學者參與為推廣力量，以可持
續發展為長遠目標。為期兩年的活動
設有「禮文化教師培訓」、「送
『禮』到學校」系列活動，各類比賽
包括「成長有禮」親子創意填色繪畫
比賽、「禮行天下」校際短片創作比
賽、「成長有禮」表演比賽、「有
禮？無禮？」講故事比賽等。
該活動由去年10月開展至今，先
後推出了「知禮達仁」到校講座（中
學）、弟子規音樂舞劇（小學）、
「有禮真乖」講故事活動（幼稚
園），以及「禮文化學術講座暨學與
教分享」、「禮文化教育教學設計獎
勵計劃」，累計120多間學校、近萬
名師生及公眾人士參加。

香港文匯報訊（記者 高鈺）教育局局長楊
潤雄近日出席培僑小學20周年校慶典禮，讚
揚該校多年來春風化雨，作育英才，讓學生、
教職員和家長組成一個不斷反思、探索、更新
及追求卓越的學習群體，又指該校早在2007
年已經成立升旗隊，不遺餘力加強學生對國民
身份的認同。
楊潤雄昨日在fb分享了自己出席培僑小學校

慶的情況。他表示，培僑教育機構一直以來積
極推廣國情及中華文化教育，其中培僑小學於
2007年已成立升旗隊，學生除了學會升旗的莊
嚴禮儀外，同時亦對國旗和國歌的歷史和精神
有更深刻的認識。
楊潤雄還表示，該校教學團隊在不同的學習

範疇多次獲得行政長官卓越教學獎及卓越嘉
許，成績斐然，期望該校未來發展續創佳績，
為香港培育更多優秀人才。
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楊潤雄讚培僑小學推廣國情

●潘太打千字文解話，但就俾居民同業主質疑點解咁多
年嚟冇諗過解決問題。 潘任惠珍fb截圖

●眼見德福住宅外牆拆咗棚後顏色變咗一撻撻，潘太就
四處貼標語話要「抗爭」，但就俾網民批評馬後炮。

潘任惠珍fb截圖

●德福部分樓宇開始拆棚，但唔少修葺完嘅地方外牆顏色
變咗一撻撻。 潘任惠珍fb截圖

●楊潤雄(左二)、蔣建湘(左三)、李焯芬等主
持「禮行天下」中華文化傳承活動開幕禮。

香港文匯報記者 攝

●楊潤雄讚揚培僑小學，不遺餘力加強學生對
國民身份的認同。 楊潤雄fb圖片

●開幕典禮現場有舞蹈表演。
香港文匯報記者 攝


